
NET-esek kontra Balaton 1:0 

Mi is kedvet kaptunk, hogy teljesítsük Közép-Európa leghosszabb futóversenyét. A táv csak egy 

kör, viszont az a Balaton körül. Mindez megtehető egyéniben, vagy váltóban, futva vagy bringával. 

A versenyzőink Balatonaligáról indultak és ide is érkeztek vissza. Köszönet Kindlinger Evelin 

kolléganőnknek az ötletért. 

 

„UltraNET” néven neveztünk a versenyre! 

A NET-esek nyolc hónappal ezelőtt, a csapatversenyt választották (10 fős). A kezdeményezést 

felkarolta az MVM NET Üzemi Tanácsa, és megteremtette az indulás feltételeit. A NET és az 

MVM DSZ támogatásának köszönhetően nem voltak anyagi gondjaink, ezt ezúton is köszönjük! 

Hosszúnak tűnhet a felkészülésre szánt idő, mindaddig, amíg el nem olvassátok, hogy a táv 

220,9km! Az 5 hölgyből és 5 fiúból álló csapat tagjai hosszas egyeztetés után jelölték ki, melyik 

szakaszt ki futja. Ez már meg is adta a távot és az indulás időpontját is. Ehhez illesztettük a 

logisztikát. Mit is mondjak, nem volt egyszerű, de teljesítettük. 

 

Rajt előtt! 

 

 

Kezdődik a verseny! 

2015.05.30.-án 07.30 órakor startoltunk. Hajrá UltraNET 

Plusz erőt adott a csapatnak, hogy a Vezérigazgató úr is ellátogatott a startra. 

  

A futóink: 

- Góczáné Somodi Krisztina (12,4km) 

- Horváth Emese (14,1km) 

- Paulovits Angéla (5,5km) 

- Sólyom Bereniké (20,2km) 

- Tóth Anett (15,7km) 

- Hódy Péter (31,6km) 

- Lapis Zoltán (20,8km) 

- Szíjjártó Krisztián (41,7km) 

- Vincze Lukács (36,7km) 

- Zsilák György (23km) 



A hosszú és kemény felkészülésnek és a precíz előkészítésnek köszönhetően, minden a legnagyobb 

rendben zajlott. A futóinkról elmondható, hogy vitézül állták a sarat, küzdöttek az elemekkel, 

úgymint, hőség, terepakadályok, emelkedők, járművek, sötétség és fényre tóduló bogarak sokasága. 

Viszont a célba érkezéskor, mindezt már el is felejtették, nem maradt meg más, mint a teljesítés 

utáni öröm és megkönnyebbülés. Egyöntetű vélemény volt, hogy örök élmény marad számukra ez a 

két nap. 

A kiszolgálókról is essen szó. A forgalmat folyamatosan figyeltük, így tudtuk elérni, hogy a 

váltópontokon nem kellett várakozniuk a futóinknak. A modern technikának köszönhetően az 

interneten is nyomon követhettük a futóinkat, ez nagy segítséget jelentett a váltások 

megszervezésében. A forgalmi dugókat is sikeresen kikerültük, hála a nagyszerű sofőreinknek. Az 

ellátás is zökkenőmentes volt, így a futóknak „csak” a futásra kellett koncentrálniuk. Gratuláció 

illeti meg ezért a kiszolgálókat is: 

- Kolos Ádám 

- Méhes Zoltán 

- Szabó Zsolt 

- Prágai Pál 

- Prágainé Resch Gabriella 

- Káplár Norbert 

- Gócza Péter  

- Káplár Sándor 

 

Az előkészítésben is sokan részt vettek, köszönet érte! Nagy sikert aratott a csapat mez, melyet Zab 

Tamás kollégánk tervezett.   

Örömteli volt látni a felkészültséget, a csapatszellemet, az együvé tartozást. Igazi csapat 

kovácsolódott, közelebb kerültünk egymáshoz, jobban megismertük egymást. A futók 

valamennyiünkért futottak.  Ezt a csapatszellemet kell továbbvinnünk a mindennapi munkába is, és 

azzal csak jól járhatunk. 

 

Életképek a versenyről:  

 

 



 

A futóversennyel párhuzamosan, kerékpárral is meg lehetett kerülni a 

tavat, mindezt természetesen egyéniben. Ezt a „laza bringatúrát” 

Kindlinger Evelin kolléganőnk teljesítette. 

Gratulálunk Evelin!  

Elmondhatom még, hogy a családját már megfertőzte a szenvedélyével, 

édesapjával és vőlegényével tekerték le a távot. Hohó, ha nem 

vigyázunk, még minket is megfertőz, és 2016-ban együtt tekerhetünk! 

 

 

 

 

A befutás. 

2015.05.31.-én reggel 6 óra 14 perckor befutottunk! 

Túlteljesítettük a vállalásunkat, a tervezett időnknél 25 perccel előbb értünk célba. 

 
 

Csatlakoztunk az utolsó futónkhoz Uzsihoz, így osztozhattunk az örömében. 

Csodálatos volt Barátaim!  

Gratulálok, az MVM NET ÜT és az MVM DSZ nevében! 

 

Nem feledkezhetünk el a fotósunkról, Káplár Norbertről sem, neki köszönhetjük a másfél ezer 

lenyűgöző fotót. A véghezvitt csodát, az első perctől az utolsóig rögzítette (képek a galériában). 

A verseny után közös ebédet tartottunk, ahol átbeszéltük a két nap eseményeit.  

Vigyázz ULTRABALATON 2016-ban is jövünk! 

 

Káplár Sándor  
MVM NET ÜT elnök 

MVM DSZ ügyvivő 


